

C.V

Name : Hameed Abdulhussein Mejbel Al tameemi

Generating : Najaf Ashraf 1962

Marital status : Married.

Place of living : Najaf –Al Nasr quart .

Mobile: 07801579878

E mail: hahahatmtmtm@yahoo.com

Academic Qualification

1. BSc in Vet .Medicine and surgeon .College of Vet. Medicine, University of Baghdad 1985 Frist quarter.
2. MSc in Pathology and Poultry disease. College of Vet. Medicine, University of Baghdad 2006.
3. PhD pathology. College of Vet. Medicine, University of Baghdad 2013.

Experience

- 1- Vet .Physician at Najaf Vet. Hospital 1985-2002
- 2- Chief of scientific committee in Najaf Vet. Hospital 1999-2002.
- 3- Member of Drug distribution committee in Najaf Vet. Hospital 1998.
- 4- Chief of frozen store committee in Najaf Vet. Hospital 2000-2002.
- 5- Member of assessment committee of poultry farm in Najaf.
- 6- Chief of polutry department in najaf Vet. Hospital.

Scientific Research

1. Pathological and molecular diagnosis of *Brucella melitensis* in the fetal and placental tissues of aborted ewes in Al- Najaf ,2013 . Kufa Journal for Vet. Medical Sciences. Vol (4) .NO.(1),pp 28-40.
2. Pollution by transport of alive chicken and eggs between cities. Second environmental conferences in AL-Najaf ,2009.
3. Molecular Diagnosis of Coccidioides Posadassi from Aborted Placenta Ewes by RT-PCR,2014

Other responsibilities

1-Member of Iraq union of Vet .physician .

2-Member of poultry producer union in Najaf Ashraf.

المسيرة الذاتية باللغة العربية

الأستشاري الأقدم الطبيب البيطري الدكتور حميد عبد الحسين مجبل التميمي .

E mail: hahahatmtmtm@yahoo.com.

حاصل على شهادة البكلوريوس في الطب والجراحة البيطرية/ كلية الطب البيطري/ جامعة بغداد (١٩٨٥) .

ماجستير في علم امراض الدواجن/ كلية الطب البيطري/ جامعة بغداد (٢٠٠٦) .

دكتوراه في علم امراض الحيوان/ كلية الطب البيطري/ جامعة بغداد (٢٠١٣) .

البحوث المنشورة

دراسة مرضية وتشخيص جزيني لجرثومة البروسلا ملتينسيس المعزولة من اجنة ومشيمة

الاغنام المجهضة في محافظة النجف الاشراف، ٢٠١٣. العراق. مجلة الكوفة للعلوم الطبية

والبيطرية. مجلد (٤). العدد (١). ٢٨-٤٠

معالجة مشكلة الجفاف في العراق بالافادة من مياه نهر دجلة العذبة 2010،

التلوث البيئي الناتج من نقل الدجاج الحي والبيض بين المدن في العراق، ٢٠٠٩، مؤتمر البيئي الثاني في النجف.

التشخيص الجزيني لفطر كوكسيديو دس بستيسي من المشائم المجهضة للاغنام

بواسطة RT-PCR

كتب الشكر والتقدير

١. كتاب وزارة الزراعة مكتب الوكيل الاقدم ٢١١٩٩ في ١٩٨٦/٧/٩ .

٢. كتاب زراعة النجف ٤٦٥ في ١٩٩٢/١/١١

٣. كتاب زراعة النجف ١٢٨٠ في ١٩٩٣/١/٣٠

٤. = = = ٦٠٠١ في ١٩٩٣/٥/٣٠

٥. كتاب وزارة الزراعة ١٠١١ في ٢٠١٠/٢/١٠

٦. كتاب جامعة الكوفة كلية الزراعة ٢٥٨٩ في ٢٠١٣/٦/١٦